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KRF
Kommunala Rådet för Funktionsnedsatta

Tid och plats: Klockan 13.15-16.00 Östra kommunhuset, rum 107

Kommunala rådet för funktionsnedsatta
Ledamöter
Bertil Andersson. Reumatikerförbundet
Alice Back, Afasiföreningen
Jan-Åke Wendel. FUB
Kalle Johnsson.SRF
Gert-Inge Svensson, FUB
Malou Evergren, DHR
Karin Petersson, HjärtLung
Anita Persson, Demensföreningen
Knut Thorstensson. SRF
Elna Persson, Unga Funkisar
Lena Evergren. DHR

Övriga närvarande
Emelie Nyberg (M), ordförande
Kristina Lindbåge (S)
Agneta Wandefors Hörström, KS
Ingrid Karlsson, KS
Alexandra Vinkvist, sekreterare
Henrik Strand $ 31
Helena Back $ 32

Justerare: Jan-Åke Wendel

Paragrafer som protokollet omfattar: $$ 27-34

Underskrifter: ..

Sekreterare Alexand ra Vinkvist . . . . ;141€P<1(t;t.MI

Ordförande Emelie Nyberg

Justerare Jan-Åke Wendel
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$ 27 Mötets öppnande

$ 28 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

Information tas till protokollet

$ 29 Val av justerare

Till justerare väljs Jan-Åke Wendel

Informationen tas till protokollet

$ 30 Föregående protokoll

Inga synpunkter finns på föregående protokoll

$ 31 ABK, pågåendeprojekt

AB Kristianstadsbyggen verkar i hela kommunen med bostäder, kommersiella loka
ler, ett aktivt idrotts- och föreningsliv samt är med och bygger upp kommunen.

Målet är att erbjuda ett tryggt och trivsamt boende med god service till rimlig hyra.

ABK har två dotterbolag. Sikab och AB Allön.

ABK samarbetar med bland annat Kristianstads kommun och Handelsstaden och
verkar bland annat för en attraktiv stadskärna.

e



Kristianstads
kommun

PROTOKOLL
Omsorgsförvaltningen
Kommunala rådet för Funktionsnedsatta

2019-08-22 3

Vad krävs i framtiden? Det är mycket fokus framåt, det gäller att hänga med i den
digitala utvecklingen i ett lagom snabbt tempo som passar hyresgästerna.

ABK arbetar mycket med hållbarhetsfrågor, satsar på solenergi och fossilfri upp
varmning.

Företaget tycker det är viktigt med säkerhet och trygghet, satsar bland annat på ka
meror och samverkar med polisen och socialen. På företaget är det sex anställda
som arbetar med bosociala frågor.

På gång -- ABK bygger många nya bostäder runt om i kommunen och genom dotter-
bolaget AB Allön byggs gruppbostäder.

$ 32 Budgetförutsättningar 2020

Olika faktorer som påverkar budgeten:
Hemtjänst och korttidsboende: medarbetarnas kundtid ökade under 2018, externa
företag minskade.

Vård- och omsorgsboende: Har hög beläggning på våra boenden och det är en
utmaning att bemanna vid frånvaro

Hälso- och sjukvård, sjuksköterskor, fysieterapeuter mm. Det har varit svårt att
tillsätta vakanta tjänster under året. Kostnader för hjälpmedel har ökat de senaste
aren

LSS, gruppboende, personlig assistans, daglig verksamhet mm: hög beläggning
på våra boende och svårt att bemanna vid frånvaro. Flera ärenden inom personlig
assistans som tidigare bekostats av Försäkringskassan läggs i större utsträckning på
kommunen. Kommunen har även dyra externa placeringar.

Utmaningar:
Några av utmaningarna framöver är att brukare i större omfattning kommer att vårdas
hemma istället för på sjukhus, minska antalet korttidsplatser till förmån för hem-
gångsstödet och förstärka och utveckla daglig verksamhet.
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Framtiden

Utveckling inom välfärdsteknologi - detta för att uppnå och öka självständighet
och trygghet för brukaren och även öka effektiviteten i verksamheten.

Hälso- och sjukvårdsavtalet -- övergripande avtal mellan kommunen och Region
Skåne gällande ansvarsfördelning, samverkansformer och gemensam utveckling.

Utvecklingsarbete för nya målgrupper -- främst yngre med demenssjukdom och
äldre inom psykiatri med behov av exempelvis boende.

Följa den statliga utredningen kring LSS hur den påverkar vår verksamhet

Presentationen bifogas protokollet

$ 33 ordförande informerar

e Nyrekrytering chef Funktionsstöd, Susanne Rosenström verksamhetschef för
delar av funkstöd kommer att sluta i mitten av september. Rekryteringsproces
sen pågår, verksamheten kommer att fortsätta som vanligt.

8 Färdtjänst, ordförande tänker bjuda in Skånetrafiken till något av rådets sam-
manträde under hösten om detta är av intresse. Rådet tycker att det är en bra
idö men önskar veta i förväg till vilket möte det blir.

© Studiebesök. ordförande tänker bjuda in någon från Hylliebadet och Förening
arnas hus eftersom det inte är möjligt att göra ett studiebesök dit. önskemål
om ett studiebesök till Senioren i Hässleholm som är ett föreningarnas hus
finns och kommer rådet på andra förslag så återkommer de med det.
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$ 34 0vriga frågor

Bron vid naturum -- bron är mycket hal, önskemål om nät. Ordförande kommer att
kontakta och lämna frågan vidare till C4 Teknik.

Projekt vid Högskolan i Halmstad där personer med ångest får tillfälle att vara till-
sammans med hästar. Studien visar att personerna mår bättre av detta, det har en
lugnande verkan. Rådet undrar hur man jobbar med djur i verksamheten. Ordförande
informerar om ett medborgarförslag som inkommit gällande djur inom omsorgen, att
personer ska träffa djur i olika sammanhang. Ordförande återkopplar längre fram hur
detta fortskrider.

Frågan gällande dörrarna på Kristianstads arena och hissen ner till bowlingen, denna
fråga ligger hos C4 Teknik och ordförande kommer att kontakta C4 Teknik och se
hurdet går.


